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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 15/2012 
Caràcter: Extraordinària  i urgent 
Data: 30 d’agost de 2012 
Horari: de 10.00 h a 10.50 h 
Lloc: saló de sessions  
 
Assistents: 
 
President 
Mateo Isern Estela, batle (PP) 
Regidors/res 
Virginia Abraham Orte (PSOE) 
Andres Alcover Ordinas (Independent PSOE) 
Ana Maria Calvo Sastre (PSOE) 
Esperanza Crespi Pibernat (PP) 
Antonio Donaire Sanchez (PSOE) 
Maria Soledad Fernández Barrero (PSM-IV-EN-APIB) 
Sandra Fernandez Herranz (PP) 
Ana Maria Ferriol Font (PP) 
Antonia Fornari Thomas (PP) 
Andres Garau Garau (PP) 
Yolanda Maria Garvi Blazquez (Independent PSOE) 
Alvaro Luis Gijón Carrasco (PP) 
Fernando Gilet Sancenon (PP) 
José Francisco Hila Vargas (PSOE) 
Julio Martínez Galiano (PP) 
Guillermo Navarro Garau (PP) 
Antoni Noguera Ortega (PSM-IV-EN) 
Guadalupe Pulido Roman (PSOE) 
Joan Pau Reus Frontera (PP) 
Begoña Sánchez Muñoz (PSOE) 
Sebastià Sansó Bonet (PP) 
Belen Soto Mateu (PP) 
Gabriel Vallejo Gomila (PP) 
Jesús Valls Flores (PP) 
Antoni Josep Verger Martínez (PSM-IV-EN) 
 
Interventor: Juan Canyelles Vich 
Tresorera:  M. del Mar Lázaro Meca 
Secretària del ple: Nieves Téllez García 
 
Excusa la seva assistència: 
Maria Isabel González Carrasco (PSOE) 
Rosa Llobera Gili (PP) 
Irene San Gil López-Quesada (PP) 
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1. Ratificació de la urgència. 
 
Té la paraula el Sr. Martínez per defensar la urgència: 
 
“Avui tenim un plenari que convocam de manera extraordinària  com no podia ser d’una 
altra manera i també  urgent, per garantir   l’obertura de les escoletes en el temps que els 
pares i mares esperen que s’hagi d’obrir. Moltes gràcies”. 
 
S’APROVA per 15 vots a favor (PP) i 11 vots en contra (PSOE i PSM-IV-ExM) la 
ratificació del caràcter extraordinari i urgent de la sessió, per majoria absoluta,  
d’acord amb  l’article 81.4 de la Llei 20/2006, de 15 de desembre, municipal i de 
règim local de les Illes Balears. 
 
2. Aprovació definitiva de la modificació de crèdit núm. 2 en el Pressupost  del  
 Patronat Municipal d’Escoles d’Infants per l’any 2012. 
 
Intervé el Sr. Martínez: 
 
“Gràcies Sr. Batle. Començaré presentant  una “esmena in voce”  perquè en el capítol 
de despeses ens ha ballat una xifra al que seria la part de disminució de despeses de 
personal, a la documentació posava 223.397’30 i ha de ser 223.379’30, ha ballat la xifra 
del 9 i el 7. Tenim un plenari extraordinari en el mes d’agost que no sol ser habitual, 
normalment han de ser, o serien per temes totalment excepcionals i aquest ple 
extraordinari que tenim en el mes d’agost és per garantir el manteniment de les 11 
escoletes municipals. Es un mer tràmit formal, fer aquest plenari, perquè és una 
aprovació definitiva d’una  modificació del pressupost, però com hem vist darrerament 
té un fons polític important, perquè l’aprovació inicial d’aquesta modificació es va fer 
en el ple del mes de juliol, hi ha hagut el que és l’exposició pública, de 15 dies, per 
poder fer al·legacions a les al·legacions contemplades a l’article 170 de la Llei 
d’Hisendes locals. Durant aquest temps de 15 dies, no s’ha rebut cap al·legació segon el 
regulat a aquest article, es a dir, es dóna un dret als interessats i als afectats de poder fer 
al·legacions segons aquest article 170 i cap d’ells, això confirmat per l’informe de 
l’intervenció municipal, cap d’aquestes al·legacions que teòricament s’han presentant 
tant pels partits de l’oposició com per altres ciutadans, cap al·legació és segons el 
regulat en aquest article. Quedava saber com s’aprovava un cop no hi ha cap al·legació, 
quedava saber com s’aprovava definitivament aquesta modificació del pressupost, ja 
que les al·legacions no complien amb la normativa. Antigament a la passada legislatura, 
Sra. Calvo, vostè aprovava aquest tipus d’al·legacions mitjançant un decret del Sr. 
Alcover, per tant no hi havia un segon debat a l’aprovació inicial. S’havia de mirar si 
havia de ser simplement un acord de junta de govern, perquè nosaltres creiem que el 
decret no era el mitjà que s’havia de fer, o si havia de ser un acord de ple. Miri, existeix 
un compromís per part d’aquest equip de govern de posar en valor, el ple, després, 
estarà d’acord amb jo Sra. Calvo, d’un final de legislatura, on es cercava qualsevol 
subterfugi per evitar el ple, per tant, evitant el ple creàvem des del nostre punt de vista 
dèficits democràtics, dèficits de participació però  també dèficits de transparència amb 
les decisions del govern. Nosaltres tenim la clara voluntat política de tenir superàvit 
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democràtic, superàvit de participació i superàvit de transparència amb les decisions 
d’aquest govern. Per tant  el govern municipal  des del primer moment i abans de 
conèixer com serien totes les al·legacions,  ja va anunciar que hauria un ple 
extraordinari per aprovar aquesta modificació de manera definitiva. I perquè ens hem 
retrassat tant en fer aquesta modificació, en aprovar aquesta modificació, que estava 
prevista en el mes de juny?  La modificació d’aquest pressupost estava prevista en el 
mes de juny i teòricament a  principi del mes de juliol, o durant el mes de juliol, ja havia 
d’estar aprovada. S’ha retrassat per la voluntat política del batle Mateu Isern, de donar 
més temps al comitè d’empresa, per presentar una alternativa a la que presentava l’equip 
de govern i també òbviament donar més temps tant al Partit Socialista, com al PSM-
Iniciativa Els Verds, Entesa per Mallorca, per poder presentar una alternativa. Això és la 
raó de que tenguem avui un plenari extraordinari en el mes d’agost. El comitè 
d’empresa ha presentat una proposta que no té el recolzament de cap de els partits en 
representació a aquest ple, perquè? Per que suposa, que per part de l’equip de govern no 
té recolzament perquè suposa demanar més doblers als pares i mares que no és com en 
principi vol fer front a reduccions del dèficit públic amb el terreny de les escoletes, 
l’actual equip de govern, o reduir el nombre d’alumnes beneficiats per les ajudes 
municipals, que tampoc nosaltres li donam suport. Tampoc li han donat suport ni cap 
dels grups de l’oposició, això també ho hem de dir. La proposta del govern és estalviar 
als ciutadans i ciutadanes de Palma 400.000 euros sense demanar més doblers als pares i 
sense retallar cap de les escoletes públiques, és una proposta d’estalvi sense retallar, vist 
el context on ens estam movent les diferents administracions on la majoria de vegades 
per estalviar han de retallar al que seria els serveis que s’estan prestant als ciutadans. En 
aquest context del dèficit públic, aquest equip de govern ha incrementat en un 33% el 
pressupost d’escoletes, respecte al que es dedicava la passada legislatura, per tant, no 
s’entén molt bé, quan s’està mirant de parlar de que a nivell municipal, hi ha retallades 
en temes d’educació, al contrari, la major pujada al pressupost, al primer pressupost fet 
pel batle Mateu Isern, la major pujada, la va tenir l’educació a nivell municipal. L’equip 
de govern garanteix d’aquesta manera l’obertura pel proper curs de les 11 escoletes, 
garantia que no tenia l’anterior equip de govern. L’anterior equip de govern només va 
garantir l’obertura  de nou escoletes municipals, una de les primeres mesures que va 
haver de prendre aquest equip de govern, va ser garantir per voluntat política  passar de 
nou escoletes, com tenia l’anterior equip de govern a onze. Per tant no s’entén 
l’exposicionament  ni les crítiques, principalment del partit socialista,  li he de dir Sra. 
Calvo, perquè estam fent grans esforços per mantenir les 11 escoles municipals. Vostè 
ho sap perfectament i ho diuen els líders seus a nivell nacionals,  que les 
administracions són necessari fer ajusts, el que ens hem de posar un poc, si es poden 
arribar a consens saber quins són els ajusts que podem arribar a fer, jo dic en consens. 
Des de que governam nosaltres Sra. Calvo, nosaltres sabem el que va aprovar en el seu 
pla de sanejament els ajusts que vostè volia fer, però des de que governam nosaltres 
sempre que hem proposat un ajust, la veritat es que no hem tengut coneixement de 
quina eren les alternatives on vostès tenien un posicionament alternatiu cap a aquest 
ajut, quines eren les alternatives quan vostès  tenien un posicionament negatiu cap 
aquest ajut, quines eren les alternatives del partit socialista, és complicat entendre que 
vostès estiguin en contra, no votin a favor d’aquesta proposat que no suposa cap 
retallada de serveis municipals, que no suposa cap retall de serveis municipals com si va 
proposar el seu grup, Sra. Calvo, el 2011 que va posar en risc l’obertura de les 11 
escoletes municipals. Moltes gràcies Sr. Batle”. 
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Té la paraula el Sr. Noguera: 
 
“Després dels vuit minuts del Sr. Martínez intentaré contestar. Evidentment nosaltres no 
estam d’acord amb aquesta decisió, entenem que ha estat una total improvisació, una 
total mala planificació  i que torna a mostrar la falta de projecte que hi ha quan 
s’apliquen les retallades. A part de tot això, a part de que no estam d’acord amb la 
decisió de poder externalitzar una  escoleta el procés ha estat un autèntic nyap. No digui  
Sr. Martínez, jo entenc que vostè desconegui el món de l’educació i el tema de les 
escoletes, però la plantilla pròpia d’escoletes passa de 109 a 72 treballadors, a causa 
d’aquesta decisió, a causa d’aquesta decisió, sinó s’hagués externalitzat l’escoleta de 
S’Arenal, seguiríem tenint 109 treballadors i no estic parlant d’acomiadaments, estic 
parlant de plantilles de treballadors. Quina gràcia que vostè parli de dèficit de 
participació, quan no s’ha tengut en compte, ni la Universitat, ni la FAPA, ni les 
APIMAS, ni les 11.000 signatures que es varen recollir en 15 dies, en contra de 
l’externalització de l’escoleta de S’Arenal, jo, parlaria de que vostè i el seu grup tenen 
un superàvit de autoritarisme. Després no és un concurs de manteniment d’edificis, no 
és un concurs de manteniment d’edificis, aquí entra el tema de l’educació 0-3, estam 
parlant del procés vital i de l’educació dels nins, llavors el que no s’entén es que es 
pugui planificar d’aquesta manera un concurs d’aquestes característiques i que  té  una 
importància cabdal per la ciutat i pels seus infants. Dilluns no hi haurà les mestres a 
l’escoleta de l’Arenal, això és la mostra del fracàs absolut d’aquest procés. No hi haurà 
les mestres a l’escoleta de S’Arenal, a totes les altres escoles sí. Bé si aquesta és la 
forma de la bona gestió de l’excel·lència de la bona planificació que vostè pregona, no 
ho sé, el mite de bons gestors crec que ja s’està caient a passes agegantades, en fí. No hi 
ha molta cosa a dir, però si que voldria parlar  del comitè d’empresa i de la seva 
proposta que volia plantejar. El comitè d’empresa plantejava una reducció de la massa 
salarial d’un 3 i un 4%, el que passa es que després el Sr. Rajoy va llevar la paga doble,a 
això també  s’ha de tenir en compte, perquè les càrniques que se les està fent als 
funcionaris, es per fer gloses i a més venen vostès aquí a comptar coses que també no 
s’ajusten a la realitat. Moltes gràcies”. 
 
Intervé el Sr. Alcover: 
 
“Gràcies Sr. Balte. Miri, ahir a nosaltres ens varen acusar de mala fe, de posar traves, 
avui ens han acusat de manca de transparència, de fer qualsevol subterfugi per evitar el 
plenari i un parell de més coses que no m’ha adonat temps a escriure, ara bé, una cosa 
que és objectiva, Sr. Batle, i es que crec que hi ha per estar preocupats, si fos la Sra. 
Ferriol, estaria preocupat, vostès no hi estan, massa bé, que vostès poden fer això, ningú 
ho dubte, vostès tenen majoria absoluta, poden externalitzar o aplicar la gestió indirecta 
a una escoleta, si ningú o dubte, però si ho fan, ho han de fer bé, i això ho han fet molt 
malament, ho han fet molt malament. Miri, la Sra. Ferriol, dia 20 de juny va firmar un 
acord, allà on aprova els plecs que deia “autoritzar una despesa pels següents lots”, 
aquesta despesa no tenia partida pressupostària, va aprovar uns plecs que deien 
textualment i estan publicats, per tant és un document públic  que deien textualment 
“existeix crèdit suficient fins a l’import del pressupost aprovat per l’administració”. Ella 
sabia que això no era vera, no n’hi havia de crèdit, ella ho sabia perquè alhora firmava 
la modificació de crèdit, per tant això és falsedat en un document públic, és un delicte 
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penal, escolti, no passa res, fins que passa, no vostè encara avui sosté que hi ha crèdit, 
perquè avui no hi ha crèdit Sra. Ferriol, no n’hi ha avui de crèdit encara, feim aquest 
plenari perquè hi hagi crèdit i n’hi haurà quan es publiqui que probablement serà 
dissabte al BOIB, vostè encara és una pregunta directa a vostè, al Sr. Martínez o al Sr. 
Batle, qui me vulgui contestar, algú sosté el que diu els plecs que existeix crèdit? Perquè 
no n’hi ha, vostès varen licitar aquest contracte amb un informe de l’interventor, un 
informe als plecs, i evidentment no era un informe al contracte, perquè el contracte no 
s’ha produït, l’interventor no podia fer un informe al contracte que no sabia ni quins 
termes ni quines clàusules hi hauria , informava els plecs, i l’informe deia textualment 
“informe favorable condicionat a l’existència de crèdit” que vol dir això, que quan hi 
hagi crèdit es podrà licitar. No es vera que han arribat tard, perquè el Sr. Batle, va donar 
15 dies més als sindicats,  amb 15 dies tampoc arribàvem, perquè a partir de quan hi ha 
crèdit, es pot licitar, article 109 de la Llei de Contractes, “iniciación y contenido, 
certificado de existencia de crédito” és el primer document, això són despeses menors, 
per diferència de les despeses menors, si vostè va a comprar un boli, no importa fer una 
reserva de crèdit, si vostè licita, el primer que hi ha d’haver és una reserva de crèdit. Hi 
ha sentències i informes de Junta Consultiva, això és nul de ple dret i a més a més hi ha 
falsedats en els plecs i damunt per si un cas no fos suficient, hi havia un error a les 
dades, en els números de despeses. Error formal. Ja va bé. Però això a lo millor no 
tendria tanta transcendència, si 37 persones no correguessin el risc de quedar a l’atur. 
Que no li vol dir acomiadament, el resultat es que 37 persones que fa anys  o mesos o 
no se quan, que feien feina deixaran de fer feina a partir de dilluns qui ve, això és el 
resultat, per tant, és possible i probable que en tots aquests antecedents i amb totes 
aquestes informacions de que és nul, de que hi ha falsedats i que damunt hi ha un error 
als números això s’impugni. El que s’hauria de fer és fer l’expedient bé, si ningú ho 
dubte, que vostès amb la seva majoria absoluta  ho poden fer sense cap problema, però 
aquí s’han dormit, han improvisat i ho han fet malament,  per tant, què recomanam des 
del Partit Socialista? Primer, i ja li varem dir, que demani al servei de contractació, a 
veure si aquí l’ajuntament mai s’ha licitat una licitació, un contracte, sense reserva de 
crèdit, mai de la vida, mai perquè és nul, no es pot fer, mai, perquè si l’impugnen li 
tomaran, li diran els tècnics, es que li diran. Segona, els serveis jurídics, a veure, el fet 
d’aprovar uns plecs que diu que hi ha , que existeix crèdit suficient, pot tenir qualque 
conseqüència o no, a lo millor som jo, que veu més enllà del que toca, a lo millor vaig 
equivocat, és possible Sra. Ferriol, però jo només constat que en els plecs vostè va 
certificar que hi havia crèdit, i no n’hi havia i vostè ho sabia perquè va firmar la 
modificació de crèdit. Per tant, tot això abans d’adjudicar, s’ha d’aclarir, que vostès 
poden treure gestió indirecta? Ningú ho ha posat en dubte, tenen majoria absoluta, ho 
poden fer, clar que ho poden fer, però aquest és un contracte de risc, d’alt risc, perquè 
s’ha fet malament. Gràcies”. 
 
Intervé el Sr. Martínez: 
 
“Gràcies. Començaré contestant al Sr. Noguera. Per molt que vostè repeteixi la paraula 
retallades, en escoletes s’ha incrementat el pressupost, en escoletes, s’ha incrementat el 
número d’alumnes i en escoletes s’han incrementat les escoletes, vostès ens varen 
deixar nou, nosaltres en tenim onze i estam garantint que hi hagi pressupost per les onze 
escoletes. Miri, és vera, som un govern de diàleg, això que vostè diu d’autoritarisme hi 
ho hem demostrat, precisament a aquesta tramitació. Sr. Noguera, vostè m’expliqui 
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perquè no es pot externalitzar un servei quan vostè que ha estat alt càrrec d’aquest 
ajuntament, el PSM, no els altres, si va externalitzar  el dinamitzadors lingüístics, el 
cent per cent, no era una gestió directa per part de l’ajuntament, era una gestió indirecta 
i el varem mantenir durant quatre anys i el varen ampliar durant aquests quatre anys, 
perquè els dinamitzadors lingüístics sí, i el que era tradició i vostè varen fer en el 
govern, que és externalitzar les escoletes, vostès es posen les mans al cap, com dir, que 
vol fer el partit Popular. Miri, la realitat  es que la planificació s’ha fet correctament ara 
hi havia una voluntat de diàleg  i miri, a lo millor hem pecat, nosaltres pensàvem que  
l’altre part, també volia diàleg, hem vist reaccions de mala fe, no amb vostès, li he de 
dir més al partit socialista, li torn a dir Sr. Alcover, més al partit socialista no és molt 
normal que es presentin al·legacions, el darrer dia, l’horabaixa a la península i aquests 
mateixos que presenten les al·legacions, diguin que a efectes de notificació, no li hem de 
notificar a València, ni a Leó, ni a Menorca, li hem de notificar a Palma, això és el que 
posen a l’escrit, ells mateixos, diuen això, sense fer al·legacions a l’article 170, per tant, 
era evident que volien això que ha dit vostè Sr. Noguera  tot el que ha passat durant 
aquest temps és simplement per retrasar l’obertura normal de les escoletes i cada un ha 
de ser responsable dels seus actes. Sr. Alcover, vostè  parla de dia 20 de juny, a la seva 
època, Sra. Calvo, el Sr. Alcover hagués fet un “decretazo” no hagués passat pel plenari, 
no haguessin donat la cara, vostè sap perfectament que hagués fet un “decretazo”, la 
mateix  modificació del pressupost vostè no l’hagués feta pel ple, ho sap perfectament, 
“a las pruebas me remito”, basta veure totes les modificacions que vostè va fer. Miri, 
nosaltres som un govern, que malgrat hem vist mala fe de segon qui, continuarem amb 
el diàleg i volem escoltar les propostes de l’oposició, però miri és complicat, és una 
cosa que no és normal, el govern vol dialogar amb l’oposició, però l’oposició no vol 
dialogar amb el govern, crec que és una situació que mai  s’havia donat, perquè 
nosaltres som conscients de la situació d’excepcionalitat que vivim, actualment, el que 
demanam es que vostès s’han de modernitzar un poc el seu discurs, vivim una situació 
d’excepcionalitat i el que esperam  de vostès és que més que estar demanant que algú 
posi un contenciós, també li ha d’informar que el  poden condemnar amb costes tota 
aquesta gent que posa contenciosos, poden perdre el contenciós i el poden condemnar a 
costes, això no ho diu, ho dic perquè ho digui també a la gent que està informant. El que 
no se és quin missatge té el partit socialista, i també el PSM-IV-entesa, als pares i 
mares, que volen  dur els seus fills a les escoletes, no m’ha quedat clar, com hi ha un 
altre torn vull compartir aquest torn, perquè vostès fan al·lusions personals a la Sra. 
Ferriol”. 
 
Parla la Sra. Ferriol: 
 
“Gràcies. Mirin, nosaltres hem estat fent feina durant tot aquest temps, sempre el 
recolzament i la supervisió i amb els informes d’intervenció, dels serveis jurídics i de 
secretaria i  Sr. Alcover, li he de confessar que me sorprèn molt que vostè m’acusi d’una 
cosa tan greu. Suposo que si després és capaç de dir  que és possible que s’equivoqui, 
haurà mesurat les conseqüències del que ha dit. Miri, nosaltres estam tramitant una 
modificació entre partides del pressupost propi del Patronat, no estam esperant que ens 
faci una transferència l’Ajuntament, el patronat té un pressupost propi que és suficient 
per poder fer tota la licitació que estam fent, totes les passes les hem donat amb el 
recolzament dels serveis d’aquest ajuntament, dels serveis d’Intervenció, Secretaria i els 
Serveis Jurídics. Mirin, jo el que no entenc de cap de ses maneres, perquè ara vostès ara 
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diuen que anam tard i que no arribam  es que vostès sabent que presentaven unes 
al·legacions que no s’ajustaven a la Llei d’Hisendes Locals, que és molt clara, crec que 
claríssima, vostès l’únic que feien era retrasar-ho, vostès eren conscients, si ara volen 
anar d’innocents, bé és una actitud  respectable, cada un ha de fer el que consideri en 
consciència, si es que en tenen, nosaltres en consciència hem fet la feina que havíem de 
fer i li he de dir que el fet de que vostès hagin presentat al·legacions igualment 
al·legacions que no podien ser estimades, perquè no complien amb els requisits de la 
Llei d’Hisendes Locals, que vostè Sr. Alcover, ahir me va corroborar que coneixia, 
igualment les persones que ho han presentat, com ho ha dit el Sr. Martínez, des de la 
península, en el darrer moment i per carta, tampoc s’ajustava als supòsits que preveu la 
llei. Això miri, me sap molt de greu, perquè és violent i desagradable, però no és per 
ajudar, vostès no estan pensant amb els ciutadans de Palma , ni amb els pares ni mares 
ni amb els treballadors i amb les persones que havien de començar dia 3, no vostès estan 
pensant en fer un desgast de  l’equip de govern, impedint que les coses es puguin fer 
així com nosaltres consideram i com estam legitimats a fer, perquè nosaltres no varem 
aconseguir estar a l’equip de govern fent negociacions pels despatxos, nosaltres varem 
guanyar les eleccions, les hi vull recordar i no governam amb inferioritat, nosaltres 
governam amb majoria suficient, per tant vostès han recorregut a la possibilitat legal 
que tenien amb les al·legacions igual que les persones que ho han fet enviant-les per 
carta, com una manera de posar traves i dificultar tot el procediment d’adjudicació. Com 
he dit, la modificació de crèdit és una modificació entre partides del pressupost propi 
del Patronat i el procediment s’ha endarrerit, per aquestes raons que no són aplicables 
més a la seva gran irresponsabilitat i la veritat es que partits que han governat, que 
actuïn d’aquesta manera, dona mostra de quines són les seves prioritats i bé, suposo que 
les persones  que de qualque manera es veuran afectades per aquesta decisió, per aquest 
ralentiment, se’n recordaran, mirin, els he de dir que aquí nosaltres no estam per fer 
coses que puguin agradar a tothom i que puguin  tenir tothom content, i que ens pugui 
votar tothom, mirin, a nosaltres ens ha tocat un moment en el que hem de ser molts 
responsables, com vostès haurien d’haver estat en el seu moment i varen consentir 
deixar escoletes sense pressupost i varen consentir no tenir un plec pel conservatori, 
vostès quan siguin responsables ens podran donar lliçons, sinó no n’acceptam  ni mitja. 
Gràcies”. 
 
Té la paraula el Sr. Noguera: 
 
“Quan parlam de pares i mares, eh? Que vostès que les hi agrada molt parlar de  pares i 
mares, i  que diran els pares i mares, els pares i mares s’associen i  tenen la FAPA i 
tenen les AMIPAS i també poden recollir signatures i tots aquests pares i mares que 
s’associen i fam APIMAS, es varen mostrar en contra de que s’externalitzes l’escoleta a 
l’Arenal i això és un fet contrastable, pot parlar amb en Jaume Ribas, amb les APIMAS 
de totes les escoletes, amb qualsevol, això és un fet contrastable. Quina externalització 
es va fer els darrers quatre anys que suposés que 37 treballadors no seguissin fent feina, 
quina externalització, clar, el que jo, que vagin de víctimes, la veritat, aquest procés 
hauria d’haver començat amb el pressupost i vostès anunciant  que volia estalviar-se 
400.000 euros  no d’aquí a dos mesos, amb “nocturnidad y alevosia” perquè nosaltres 
ens varem assabentar pels diaris o sigui, Sra. Ferriol no vagi de víctima, tothom té dret a 
presentar al·legacions, tothom té dret, es que estam parlant de 37 persones que se’n van 
al carrer, és normal que vulguin defensar els seus drets, només faltaria, es que estam en 
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democràcia  només faltaria que no poguessin presentar al·legacions, aquí i a la Xina 
popular, encara culparà als treballadors que se n’han d’anar que no facin, que no 
utilitzin els seus drets, per favor es que això ja és, això ja és, deixin de culpar al PSOE, 
no seré jo que les defensi, però deixi de culpar el PSOE, té les seves eines que nosaltres 
tenim les nostres eines, si volen presentar les seves al·legacions que les presentin, vostè 
no és ningú per dir que pot fer o no pot fer, ni acusar de mala fe, només faltaria, que 
després d’externalitzar una escoleta que tothom estava en contra, que suposa que 37 
persones no segueixin fent feina i encara ens diran que nosaltres som els culpables, 
perquè presentam al·legacions, per favor, per favor. És el “nyap” més gran que s’ha fet 
aquesta legislatura, aquest procés, ha estat un nyap, des del principi fins al final un nyap 
i vostè és la responsable Sra. Ferriol, me sap greu, però això no és un concurs de 
manteniment d’edificis, això significa que encara no hi ha ni planificació, ni projecte  
perquè els treballadors ni estan contractats a dia d’avui, no estan contractats i comencen 
dilluns. Gràcies”. 
 
Diu la Sra. Calvo: 
 
“Moltes gràcies. Sr. Batle, no ens renyi Sra. Ferriol perquè no estam a aquesta 
conjuntura, miri crec que és molt important que els pares i mares d’aquesta ciutat, 
sàpiguen i com sap vostè i el Sr. Martínez, no se si el Sr. Batle, però segurament a 
aquestes alçades si que ho sap, que si no hi va haver un pressupost per les escoletes que 
vostès ara, quan hi va haver el canvi de govern, l’any passat, haguessin pogut gestionar, 
es perquè efectivament teníem un govern en minoria, legal, però en minoria i no es va 
poder elaborar aquesta modificació i no teníem el pressupost, tal qual, fet. M’hagués 
encantat que vostè l’hagués heretat complet, però d’aquí a ferir que la voluntat era no 
obrir les escoletes, va a compte seu, dit això, els pares i mares d’aquesta ciutat han de 
saber que vostès fan una externalització d’una escoleta que suposa l’acomiadament de 
treballadors i es vera que s’havien fet moltes altres externalitzacions durant anys però qe 
suposaven la generació de feina, aquesta no, aquesta suposa acomiadaments. S’ha de 
saber també i els pares i mares ho han de saber, que tot i que s’havien produït 
externalitzacions mai, mai, mai, s’havia plantejat ni pel seu partit polític, el canvi de 
model privatitzant una de les escoletes  públiques. Nosaltres estam disposats a canviar 
el model i es vera, el partit socialista i amb la coalició de govern que varem tenir, no hi 
varem a ser a temps en quatre anys, tenen raó, i com no volem que els pares i mares es 
quedin sense el servei de 0-3 el que es va fer, va ser continuar una externalització que 
no suposava acomiadaments, que generava feina. Aquestes que vostès impulsen suposa 
acomiadament. Però a més a més d’això, el que nosaltres plantejam es que el canvi de 
model garanteixi els llocs de feina que no tenen cap necessitat de fer això ara i que 
vostès que són els que diuen que les protegeixen en aquestes famílies, són els mateixos 
que les hi fan pagat un 21% més d’IVA a partir de la setmana qui ve, són els mateixos 
que després .... i també ho han d’explicar, no apel·li a la consciència, li deman per favor, 
no tenc cap dubte de que vostè no li mou una altra cosa ni al batle, que la bona fe 
d’obrir les escoletes, però ha d’acceptar, han d’acceptar, ha d’acceptar Sr. Batle, que 
nosaltres no estam d’acord, es que no estam d’acord i tenim dret a no estar-hi i a més a 
més de no estar-hi tenim dret a al·legar i defensar les nostres al·legacions en temps i 
forma com la tenen vostès, com tenen vostès el dret a dir no, i a rebutjar-les però en 
aquest país, qualsevol ciutadà, pot presentar una al·legació des d’allà on vulgui, sempre 
i quan, es faci la justícia en  temps i forma, acusar a aquests ciutadans a ser  persones 
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manipulades per una formació política, denota una manera de pensar que jo sens dubte 
rebutjo, acusar una formació política, sigui el partit socialista o un altre de manipular 
ciutadans per presentar al·legacions, que el que diuen es que no estan d’acord amb que 
es privatitzi un servei públic com una escoleta és un discurs, aquest si que sí, antiquat 
però de temps que es suposava que tots rebutjàvem, nosaltres sens dubte i vull pensar 
que vostès també. I venir aquí a intentar carregar damunt l’esquena de l’oposició una 
decisió seva és un acte de covardia,  si vostès volen privatitzar les escoletes públiques 
ho facin, però ho facin en totes i cada una de les conseqüències i entenguin que des 
d’aquesta filera i des d’aquella no estam d’acord, no estàvem d’acord, no estarem 
d’acord i utilitzarem totes i cada una de les eines que la llei ens doni per impedir, per 
impedir que els pares i mares d’aquesta ciutat deixin de tenir un servei pel qual  han 
pagat contribuents des de l’any 80 i pico, no deixarem de fer-ho per molt que vostès 
intentin sembrar la imatge de l’oposició absolutament, absolutament pervertida i 
perversa. Moltes gràcies”. 
 
Té la paraula el Sr. Martínez: 
 
“Gràcies Sr. Batle. Sra. Calvo, crec que vostè que ha estat batlessa, com a mínim se li ha 
d’exigir que parli en propietat. Miri, ni privatitzam, no ho farem a cap escoleta de les 
onze, ni nacionalitzam, perquè n’hi ha una que és gestió directa. Això no es fa, ni vostè 
va privatitzar la passada legislatura, el que no entenem es perquè vostè si podia 
externalitzar i ara a vostè això d’externalitzar li genera urticàries, això es una cosa 
difícil d’entendre pels ciutadans, també difícil d’entendre per nosaltres. Sra. Calvo, 
vostè no va garantir l’obertura de les escoletes i vostè podria haver presentat la mateixa 
modificació del pressupost  que va presentar  a la subvencions nominatives de serveis 
socials varen venir a parlar amb nosaltres i les varem recolzar Sra. Calvo i si vostè ens  
hagués vengut a dir com volia finançar l’obertura per garantir l’obertura de les onze 
escoletes, també haguéssim votat a favor, Sra. Calvo, nosaltres som un grup municipal 
responsable, li vull dir, perquè li record que estava parlant amb la que era portaveu 
adjunta i el portaveu en aquella època, per tant, vostè va decidir no dotar i vostè que ve 
del mon de l’educació, això té, perquè jo entenc que vostè no li demanés al Sr. Alcover 
damunt el pressupost d’esports, damunt el pressupost no se de sanitat, però d’educació, 
vostè que ve del mon de l’educació, dir-li Andreu tenim per obrir les escoles? No li va 
fer aquesta reflexió? Va ser decisió de vostès, no poder obrir les escoletes, i va ser 
decisió d’aquest equip quan varem trobar el major dèficit mai aprovat per aquest 
ajuntament que havíem de, vostès ens obligaven a ser retallades en el pressupost quan 
volien  aprovar el romanent líquid de tresoreria negatiu, idò mirin, nosaltres varem saber 
prioritzar i varem voler obrir va ser una decisió d’aquest equip de govern li podíem 
haver donat la culpa a vostè, el Sr. Isern, no podem obrir perquè la Sra. Calvo no m’ha 
deixat doblers, per tant no puc obrir, no m’ha deixat doblers per obrir les escoletes i 
damunt m’ha deixat un dèficit històric, podia haver pres aquesta decisió. Sra. Calvo, 
miri, jo, m’ha produït una decepció personal, pensava que vostè, l’oposició faria una 
cosa diferent, però vostè es basa en aquest principi per fer oposició, “dime que propones 
y te diré en que me opongo” i vostè dur un any així, cada una de les propostes que fa 
l’equip de govern, només compte amb el seu no, aquesta és una manera que jo  no 
esperava que fes oposició d’aquesta manera, he vist que altres institucions la fan 
d’aquesta manera, però que vostè estigui en contra d’externalitzar escoles quan només 
va externalitzar escolestes, només va externalitzar escoletes. Sr. Noguera, els pares 
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també estaven en contra de que fos gestió indirecta el Molinar, també es varen 
mobilitzar, perquè estava externalitzada i l’equip de govern la passa a gestió directa i 
també es varen mobilitzar els pares en aquells moments, perquè és un tema de relació 
humana, clar si algú, bé, si m’he d’anar, tal, i no m’ha contestat perquè els 
dinamitzadors lingüístics si es podien externalitzar el 100% suposo que algun dia me la 
contestarà”. 
 
Per al·lusions, parla la Sra. Ferriol: 
 
“Sr. Batle, me permet? Bé Sr. Noguera, miri, vostè me diu que no som ningú per 
qüestionar que es presentin al·legacions i crec que he deixat ben clar amb la meva 
intervenció que es podien presentar al·legacions però que evidentment si un presenta 
al·legacions que sap que no es podran estimar perquè no s’ajusten al que diu la llei, miri, 
perdoni, puc interpretar el que a mi  me pareixi, igual que vostès estan en contra del que 
nosaltres proposam, igual que vostès estan constantment fent tenint una actitud contraria 
al que nosaltres proposam com equip de govern. Si jo no som ningú per qüestionar, 
vostès no son ningú per estar en contra de la nostra proposta? Val més que no entrem en 
aquest nivell i en quan a la planificació i al projecte malgrat aquestes persones no hagin 
firmat el contracte per començar dia 3, aquesta empresa és suficientment responsable 
com per preparar l’inici de curs, suposo que vostè no ignoren que un projecte ha de ser 
el mateix per totes les escoletes municipals, és un projecte educatiu únic i aquestes 
persones s’han d’adaptar a aquest projecte. Casualment, aquesta empresa que ha 
guanyat és la mateixa que dur bastants d’anys gestionant escoletes municipals per tant, 
no és gent nouvinguda, ni és gent que no conegui aquest mon educatiu i són prou 
responsables com per preparar l’inici de curs en condicions. I Sra. Calvo, vostè me diu 
que no les renyi i me fa un sermó, es que clar, no se, miri, crec que hi ha una sèrie 
d’aspectes que crec que és important que quedin clars, nosaltres no despedim a ningú, 
són finalització de contractes  i vostès ja se que no les agrada perquè els agrada més dir 
que despedim  però la realitat es dir que finalitzen els contractes i li puc demostrar Sra. 
Calvo, no tenc cap necessitat de dir mentides, no m’agrada dir mentides ni m’agrada 
que les diguin de jo, aposta m’he enfadat des de que el Sr. Alcover està fent segons 
quines manifestacions, si Sr. Alcover, miri, me sap greu. Nosaltres no privatitzam cap 
escoleta, nosaltres el que feim és passar-la a gestió indirecta i no és el mateix i vostè ho 
sap, Sra. Calvo, el que passa es que suposo que ven més titulars dir que privatitzam, 
però vostè ho sap Sra. Calvo, no, sabem que és intel·ligent i que sap diferenciar les dues 
coses. Que no hi ha necessitat, ojalà fos cert, ojalà, però miri, es que és necessari mirar 
de donar els mateixos serveis per manco doblers si es pot fer i nosaltres aquí ho estam 
fent i això hauria de ser la dinàmica, no estam per fer altres fantasies en aquests 
moments, estam per ser molt responsables amb els doblers de tothom i mirin nosaltres 
acceptam que no estiguin d’acord, només faltaria i crec que a més a més tenim una 
història darrera de respecte a les idees distintes i he intentat tenir una bona relació per 
tant no qüestionin que nosaltres no entenem que vostès pensin diferent, si que ho 
entenem el que passa es que hi ha coses que s’han fet que no han estat precisament per  
defensar únicament un posicionament sinó que han tengut unes conseqüències i la 
veritat es que nosaltres el que hem fet ha estat mantenir un servei d’11 escoletes 
públiques municipals i ser capaços de que els ciutadans de Palma no les costi 400.000 
euros més. Moltes gràcies”. 
 



 

- 11 - 

Es dóna compte de les rectificacions d’error material advertits en la transcripció de les 
xifres al Capítol II, A) “on diu 3.520.588,83 ha de dir 3.520.088,83”  i B) “on diu 
223.397,30 ha de dir 223.379,30”, “on diu 3.520.538,83 ha de dir 3.520.088,83” i “on 
diu 3.342.399,73 ha de dir 3.341.949,73” sense que quedi alterat el total de l’augment i 
la disminució de la modificació de crèdit, correcció introduïda mitjançant l’esmena  in 
voce següent: 

 
ESMENA “IN VOCE” A LA MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚM. 2. DE CRÈDIT  EXTRAORDINARI 

FINANÇAT AMB BAIXES DE CRÈDIT EN EL PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL D’ESCOLES 
D’INFANTS PER A L’EXERCICI DE 2012. 

 
Per una errada en la transcripció de les xifres , sense que quedi alterat el total de l’augment i la disminució de la 
modificació de crèdit , el  resum per capítols és el següent: 
 
 
Cap.  Denominació  Consig. anterior  Augment  Consig. def. 
II Desp. corrents en bens  
i serveis   3.124.703,43   395.385,40   3.520.088,83 
VI  Inversions reals      221.862,57                       6.133,00                227.995,57 
      ---------------- 
Total augment despeses...    401.518,40 
 
B) Disminució de despeses 
Cap.  Denominació  Consig. anterior  Dismin.    Consig. Def 
I  Despeses personal  3.962.030,25   223.379,30   3.738.650,95 
II Desp. corrents en bens i 
Serveis    3.520.088,83   178.139,10   3.341.949,73 
      ----------------   
Total disminució de despeses...   401.518,40 
 
 
Es proposa dictaminat favorablement per la Comissió de Comptes, Economia i 
Recursos Humans, incorporant les rectificacions anteriors a que es refereix l’adopció del 
següent acord: 
 
“El Ple de l’Ajuntament de dia vint-i-sis de juliol d’enguany, va aprovar inicialment la 
modificació de crèdit numero 2, de crèdit extraordinari, finançat amb baixes de crèdit en 
el pressupost de l’Organisme Autònom Patronat municipal d’Escoles d’Infants, per a 
l’exercici de 2012, d’acord amb l’article177 del Text Refós de la llei reguladora de les 
Hisendes Locals aprovat pel Real decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, i l’article 36 
del Real decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el capítol I del títol VI 
de la Llei 39/1988. 
 
L’esmentat acord, i en compliment de l’article 169 de l’esmentat Text Refós va ser 
publicat en el BOIB núm. 111, de dia 2 d’agost, durant quinze dies hàbils, pel tal que, 
durant aquest termini, es poguessin formular reclamacions en contra.  
 
Durant el període  d’exposició al públic,  comprès des del dia 3 al 21 d’agost, ambdós 
inclosos, s’han presentat les següents al·legacions: 
 
Primera.- Una pel Grup Municipal Socialista de Palma, amb RGE núm. 75804. 
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Segona.- Una  per la Sra. Sandra Heredia Zarco, com a presidenta del Comitè d’empresa 
del Patronat municipal d’Escoletes d’Infants de Palma, amb RGE núm. 78919. 
Tercera.- Una pel Grup Municipal PSM-IniciativaVerds-Entesa, amb RGE núm. 79439. 
 
Vist l’informe de l’Interventor de dia 22 d’agost de  2012, que de totes les al·legacions 
presentades, CAP COMPLEIX  amb els motius regulats a l’article 170 del Text Refós 
de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals (TRLRHL), aprovat per Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, i l’article 38.3 del Reial Decret 500/1990, de 20 
d’abril, la Junta de Govern de dia 22 d’agost aprovà la seva DESESTIMACIÓ.  
 
Posteriorment varen tenir entrada per correu certificat i dins el termini hàbil establert, 
les següents al·legacions: 
Quarta.- Una de la Sra. Natalia Cruz Lozano, com a treballadora del Patronat municipal 
d’escoles d’infants de Palma, presentada a l’oficina de correus, sucursal 4, de Palma, 
amb RGE núm. 80134. 
Cinquena.- Una de la Sra. Judit Gallegos Martín, com a representat de les treballadores i 
treballadors del  Patronat municipal d’escoles d’infants de Palma, presentada a l’oficina 
de correus, sucursal 4 de Palma, amb RGE núm. 80133. 
Sisena.- Una de la Sra. Sonia Calvo Gomila, com a treballadora del Patronat municipal 
d’escoles d’infants de Palma, presentada a l’oficina de correus, sucursal 4 de León, amb 
RGE núm. 80594 
Setena.- Una del Sr. Toni Baos Relucio, com a representant sindical de FE-CCOO, 
sindicat representant de les treballadores i treballadors del Patronat municipal d’escoles 
d’infants de Palma, presentada a l’oficina principal de correus de València, amb RGE 
núm.80591 
Vuitena .- Una de la Sra. Jacqueline Moreno Garcia, com a representant sindical de 
FETE-UGT, sindicat representant de les treballadores i treballadors del Patronat 
municipal d’escoles d’infants de Palma, presentada a l’oficina principal de correus de 
Maò, amb RGE núm. 80595 
 
Vist l’informe de l’Interventor de dia 29 d’agost de  2012 , que de totes les al·legacions 
presentades, CAP COMPLEIX  amb els motius regulats a l’article 170 del Text Refós 
de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals (TRLRHL), aprovat per Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, i l’article 38.3 del Reial Decret 500/1990, de 20 
d’abril.  
 
El regidor de l’àrea d’Economia, Hisenda i Innovació proposa a la Junta de Govern, que 
amb el posterior dictamen de la Comissió del Ple de Comptes, Economia i Recursos 
Humans, elevi al Ple la proposta següent   
 
ACORD 

 
 

1. Desestimar les al·legacions presentades pel Grup Municipal Socialista, per la  
Sra. Sandra Heredia Zarco, com a presidenta del Comitè d’empresa del Patronat 
municipal d’Escoletes d’Infants de Palma,  i pel Grup Municipal PSM-Iniciativa 
Verds-Entesa, en contra de l’aprovació de la modificació de crèdit núm. 2, de 
crèdit extraordinari finançat amb baixes de crèdit  en el Pressupost del Patronat 
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municipal d’Escoles d’Infants per a l’exercici de 2012, aprovada inicialment pel 
Ple de dia vint-i-sis de juliol d’enguany, per quant CAP COMPLEIX amb els 
motius regulats a l’article 170 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals (TRLRHL), aprovat per Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, i 
l’article 38.3 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, i per tant, procedeix la seva 
DESESTIMACIÓ, la qual fou aprovada per la Junta de Govern de dia 22 d’agost, 
vist l’informe de l’Interventor de data 22 d’agost de 2012 del qual es remetrà còpia 
als interessats junt amb la notificació del present acord. 
 
2. Desestimar les al·legacions presentades per: 
- la Sra. Natalia Cruz Lozano, com a treballadora del Patronat municipal d’escoles 
d’infants de Palma 
- la Sra. Judit Gallegos Martín, com a representat de les treballadores i 
treballadors del  Patronat municipal d’escoles d’infants de Palma 
- la Sra. Sonia Calvo Gomila, com a treballadora del Patronat municipal d’escoles 
d’infants de Palma 
- el Sr. Toni Baos Relucio, com a representant sindical de FE-CCOO, sindicat 
representats de les treballadores i treballadors del  Patronat municipal d’escoles 
d’infants de Palma 
- la Sra. Jacqueline Moreno Garcia, com a representant sindical de FETE-UGT, 
sindicat representant de les treballadores i treballadors del  Patronat municipal 
d’escoles d’infants de Palma, en contra de l’aprovació de la modificació de crèdit 
núm. 2, de crèdit extraordinari finançat amb baixes de crèdit  en el Pressupost del 
Patronat municipal d’Escoles d’Infants per a l’exercici de 2012, aprovada 
inicialment pel Ple de dia vint-i-sis de juliol d’enguany, per quant CAP 
COMPLEIX amb els motius regulats a l’article 170 del Text Refós de la Llei 
Reguladora d’Hisendes Locals (TRLRHL), aprovat per Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, i l’article 38.3 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, i per 
tant, procedeix la seva DESESTIMACIÓ, vist l’informe de l’Interventor de dia 29 
d’agost de  2012, del qual es remetrà còpia als interessats junt amb la notificació 
del present acord. 
 
3. Sotmetre a dictamen de la Comissió del Ple de Comptes, Economia i Recursos 
Humans i posterior elevació a Ple per a la seva aprovació definitiva, la modificació 
de crèdit núm. 2 en el Pressupost del Patronat municipal d’Escoles d’Infants , que 
resumida a nivell de capítols és la següent: 
 
A) Augment de despeses 
Cap.  Denominació  Consig. anterior  Augment  Consig. def. 
II Desp. corrents en bens  
i serveis   3.124.703,43  395.385,40    3.520.088,83 
VI  Inversions reals    221.862,57      6.133,00    227.995,57 
                                                                              ---------------- 
Total augment despeses...                                    401.518,40 
 
B) Disminució de despeses 
Cap.  Denominació  Consig. anterior        Dismin.    Consig. Def 
I  Despeses personal 3.962.030,25  223.379,30    3.738.650,95 
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II Desp. corrents en bens i 
serveis   3.520.088,83  178.139,10    3.341.949.73 
      ----------------   
Total disminució de despeses...  401.518,40 
 
 
4.  Aprovar definitivament la plantilla del personal del Patronat Municipal 
d’Escoles d’Infants que es transcriu a continuació: 
 
CATEGORIA total 
Director/a-Gerent 1 
Mestres 29 
Tècnics Superiors 10 
Tècnics Superiors a temps parcial 19 
Cap d’administració 1 
Directora Pedagògica 1 
Treballadores socials 2 
Administratius 4 
Auxiliar de serveis 1 
Cuineres 3 
Auxiliars de cuina 3 
Netejadores 6 
Mantenidors 2 
TOTAL PLANTILLA 82 
 
5. Remetre còpia a l’Administració de l’Estat, així com a la Comunitat Autònoma 
de les Illes Balears.” 
 
S’APROVA per 15 vots a favor (PP) i 11 vots en contra (PSOE i PSM-IV-ExM)  
 
Complimentat l’objecte de la convocatòria el president aixeca la sessió, de la qual, com 
a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària general del Ple 
 
 


